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Inspreken voor Raadscommissie Bestuur en Sociaal dd. 25 juni 2020

door Herman Kruijt

- Namens de sportverenigingen met een eigen locatie op de Wildbaan, Muziekvereniging 
Volharding, Muziekcentrum Borculo en Stichting Sportaccommodatie ’t Timpke spreek ik 
waardering uit voor de voorgenomen keuze en de omschrijving van argumenten die daar toe 
leiden; in de komende ontwerpfase moeten vele onderwerpen en te leggen relaties 
uitgewerkt worden. Wij missen bij de stukken de inventarisatie van wensen en verwachtingen 
die door de projectleiders zijn opgehaald bij onze verenigingen. Het voor de bouwlocaties 
relevante deel van deze inventarisatie is aan ons gepresenteerd; deze informatie wordt nu 
helaas bij de u toegezonden stukken gemist.

- Deze gebruikers van de Wildbaan hebben sinds 18 maart 2019 op initiatief van de gemeente 
overleg over de toekomst; zij willen er werk van maken dat in de toekomst de Wildbaan niet 
meer bestaat uit individuele locaties die zichtbaar gescheiden zijn, maar samenhang vertonen 
in een open systeem met uitwisseling en samenwerking. Opwaardering is noodzakelijk. Er 
kunnen duidelijke relaties ontstaan met het maatschappelijk veld in Borculo. Belangrijk 
thema’s zullen ook professionalisering en veiligheid zijn.                           
Er zit toekomst in !            

- Om begrijpelijke redenen heeft de wethouder sport en cultuur afstand gehouden m.b.t. de 
directe zaken rond het Staring College; echter wij verwachten dat zij in het proces van 
ontwikkeling tot de Campus de Wildbaan duidelijk een plaats zal  innemen.

- Wij stellen voor een uitwerking op te stellen van de betekenis van de Multifunctionele 
Ontmoetings Plek (MOP). In de stukken wordt er enige aandacht aan gegeven. Borculo had 
het Hof als dorpshuis voor deze kern. De laatste jaren is de functionaliteit van het Hof geheel 
afgebouwd. Deze zou weer opgebouwd kunnen worden op Campus de Wildbaan met 
betrokkenheid van alle faciliteiten.

- Nu is de kans om het gebied de Wildbaan goed, open en toekomstgericht in te richten. Alle 
opties van herindeling moeten dus open zijn. Ook de bereikbaarheid. Hiervoor geldt natuurlijk 
primair de veiligheid, maar ook de zichtbaarheid van de diverse locaties moet een rol spelen. 
Voor de herinrichting is onze voorkeur dan ook om de mogelijkheid van een primaire 
(gedeeltelijke ?) ontsluiting tussen tennisbaan en het Hof als alternatief bespreekbaar te 
houden.  

- De nieuwbouw van het Staring College moet een beeldbepalende, zichtbare plaats op de 
Wildbaan krijgen èn vervullen. Met voorzieningen volgens de laatste standaards, zeker wat 
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betreft de energie- en waterhuishouding. De verenigingen kijken uit naar ontwikkeling en 
onderlinge samenwerking met de gemeente, het Staring College en met andere 
maatschappelijke partners.  

Specifiek als voorzitter van de Stichting sportaccommodatie ’t Timpke wil ik u nog 
enkele onderwerpen voorleggen :

- Ons bestuur onderstreept de intenties die zijn uitgesproken tussen mevrouw Krist en mijn 
persoon; u vindt deze in haar brief die is opgenomen in het rapport locatieonderzoek. Met 
name zijn duurzaamheid en het willen bereiken van energie-neutraliteit uitdagende thema’s.

- Graag werkt ons bestuur mee aan het haalbaarheidsonderzoek binnensport Borculo; een 
belangrijke input komt vanuit landelijke, regionale en gemeentelijke beleidsmatige 
speerpunten “Sport is meer”. In dit beleid wordt o.a. aandacht besteed aan de betrokkenheid 
van diverse doelgroepen. Daarvoor is ruimte nodig en ook professionele werkkracht om dit 
georganiseerd te krijgen.

- Het Muziekcentrum is aan de Haarloseweg een opvallend gebouw; zoals nu in de ruimtelijke 
indeling aangegeven wordt, lijkt het mij onmogelijk om de aandacht bij het betreden van 
Campus de Wildbaan primair gericht te krijgen op de beoogde prachtige school. Mevrouw 
Krist van het Staring College spreekt in haar brief van 25 maart jl over “enige zorg” hierover. 
Ik vraag mij af of het gebouw op zich en de functionele inrichting passen bij de doelstellingen 
van optimalisatie en toekomstbestendigheid. Ik stel voor dat er goed onderzoek gedaan 
wordt en de vraag beantwoord wordt of de huidige functionaliteit ingepast kan worden in te 
realiseren nieuwbouw. 

- ’t Timpke wordt ook genoemd als risicofactor wat betreft de opslag en gebruik van 
chloorbleekloog; het betreft een opslag van maximaal 1.500 liter; de aanvoer en het 
overpompen van de vrachtwagen in de opslag zijn risicovolle momenten. Naast deze opslag is 
er ook een opslag van 800 liter zwavelzuur waarvoor vergelijkbare risico’s gelden. Het is 
mogelijk deze risico’s te vervangen door de plaatsing van een systeem van zout-electrolyse. 
Dit vraagt volgens een snelle berekening van onze installateur een bedrag van circa € 
90.000,-- eenmalig voor installatie, met daarbij komend enkele bouwkundige voorzieningen. 
Ik verzoek u hiervoor een bedrag eenmalig ter beschikking te stellen. Dit zou een bijdrage zijn 
die toekomstbestendig is door een positieve impuls in veiligheid en tevens minder vervuild 
afvalwater.

- Onze besturen hopen de komende tijd een bijdrage te mogen leveren aan de 
volgende fase van het ontwikkelproces naar Campus de Wildbaan en kijken 
hier naar uit. Open, uitnodigend, veilig en energie-neutraal moeten kenmerken 
worden van de te realiseren voorzieningen.
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